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G/F Fasangårdens Formands beretning og forklaring på manglende indkaldelse til Generalforsamling 2020.

Kære alle medlemmer af Grundejerforeningen Fasangården.

Det har mildest talt været et mærkeligt år for os alle, og det lader ikke til at Covid-19 har tænkt sig at slippe

sit tag på vores hverdag i den nærmeste fremtid.

Derfor må vi også som bestyrelse se os nødsaget til at anbefale en aflysning af årets Generalforsamling.

Det var i begyndelsen vores håb, at vi blot kunne flytte den til sensommeren/efteråret 2020 – men vi må nu

sande, at med de nye regler for forsamlinger, så er det endog MEGET svært at afholde årets

generalforsamling.

Det er os i bestyrelsen magtpåliggende, at der ikke må være medlemmer, som ikke ønsker at deltage i en

eventuel Generalforsamling grundet frygten for Covid-19 og vi mener således, at det ikke vil være forsvarligt

og/eller anbefalelsesværdigt at afholde generalforsamlingen overhovedet.

Vi har heldigvis ikke nogen store eller presserende punkter, som vi absolut er tvunget til at tage til

afstemning.

I foråret afholdt vi en skriftlig afstemning om snerydning, og det blev til et overvældende ”ja” til at

bestyrelsen kunne forhandle en ny aftale på plads.

Det er derfor bestyrelsens klare anbefaling, at vi tidligst afholder næste generalforsamling i foråret 2021!

Vedlagt er formanden beretning og regnskab for 2019

Vi har afholdt møder i bestyrelsen, hvor vi har haft fokus på GDPR i foreningen.

Sammen med denne skrivelse er også vedhæftet årsregnskabet for Grundejerforeningen.

Normalt vil dette blive gennemgået af vores kasser Gerd. Dette er naturligvis ikke muligt under de givne

omstændigheder, men skulle du sidde tilbage med spørgsmål i forhold til regnskabet er du naturligvis

velkommen til at skrive til os på vores bestyrelsesmail, som du altid kan finde på hjemmesiden.

Hjemmesiden er et punkt, som vi i bestyrelsen godt kunne tænke os at arbejde på at forbedre.

Vi vil derfor gerne opfordre alle med forstand på IT og hjemmesider til at melde sig til en arbejdsgruppe,

hvor vi vil søge at lave en mere brugervenlig hjemmeside.

Som altid – så er I velkomne til at skrive en mail til bestyrelsen, hvis I har ønsker eller betragtninger, som I vil

have taget op i bestyrelsen.

Med ønsket om et sikkert og sundt efterår

Anders E. Munch

Formand

Bemærk kontingentopkrævning for 2020 er vedlagt dette brev.
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